
Protokół Nr XCIX

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 18 października 2023 roku w sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pan Tomasz Klimek.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów;

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, zaproszeni goście.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 21 września 2023 roku.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr
742/23,

b)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037 –
projekt nr 748/23,

c) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 749/23,

d)  zmiany Uchwały Nr LXV/536/2022 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 30 marca 2022 r.
w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii gminy Staszów na lata 2022 – 2025 – projekt
nr 744/23,

e) stwierdzenia wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Staszowie na kadencję 2024 – 2027 –
projekt nr 743/23,
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f) ustanowienia pomników przyrody na terenie gminy Staszów – projekt nr 745/23,

g) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie  przez Gminę Staszów nieruchomości  gruntowej
w drodze darowizny – projekt nr 746/23,

h) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej – projekt nr
747/23.

5. Wolne wnioski, w tym:

-  informacja  Przewodniczącego Rady Miejskiej  w Staszowie  o  wynikach dokonanej  analizy
oświadczeń majątkowych za 2022 rok;

- informacja Burmistrza Miasta i  Gminy Staszów o wynikach dokonanej analizy oświadczeń
majątkowych za 2022 rok;

-  informacja  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów z  działalności  za  okres  od  19.09.2023  r.
do 16.10.2023 r.

6. Zamknięcie sesji.

Rada Miejska jednogłośnie zatwierdziła porządek obrad (obecnych było 18 radnych).

Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 21 września 2023 r. i przyjęli go jednogłośnie

(obecnych było 17 radnych). 

Ad. 4 a

Pani  Lidia  Złotnik  –  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

zapoznała z projektem uchwały w sprawie  udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej

Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 742/23.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCIX/750/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b

Pani Henryka  Skowron –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów przedstawiła projekt  uchwały

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037

– projekt nr 748/23.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCIX/751/2023

(w załączeniu do protokołu).
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Ad. 4 c

Pani  Henryka  Skowron  przedstawiła projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian

w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 749/23.

Radny Tomasz Otrębski wniósł o udzielenie informacji w zakresie zadania inwestycyjnego dot.

renowacji Golejowa.  Ponadto  zapytał,  na  jakim  etapie  jest  postępowanie  prowadzone

z Nadleśnictwem Staszów dotyczące zamiany drogi prowadzącej do jeziora Golejów. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć  wyjaśnił, iż około 5 mln złotych otrzymała

gmina Staszów  w  ramach  drugiego  składanego  wniosku  –  na  renowację  Golejowa  w  celu

wyeksponowania  jego  walorów  przyrodniczych  i  turystycznych.  Dodał,  iż  prace  obejmą

utwardzenie  i  oznakowanie  szlaków  oraz  ścieżek  pieszo-rowerowych  i  edukacyjnych  wokół

jeziorek, budowę parku linowego i altany grillowej, remont boiska do piłki siatkowej, przebudowę

świetlicy, a także zakup kilku domków letniskowych z wyposażeniem. Na ośrodku Wilga oraz na

polu  namiotowym  zostanie  wymienione  ogrodzenie.  Planowane  jest  również  wykonanie

zewnętrznych  natrysków i  szatni  oraz  zakup  konteneru  pod  wypożyczalnię  oraz  zakup  sprzętu

rekreacyjnego (rowery turystyczne, kajaki oraz rowery wodne). W zakresie zapytania dotyczącego

postępowania  dotyczącego  zamiany  dróg  z  Nadleśnictwem  Staszów  wyjaśnił,  iż  obecnie

przygotowywana jest dokumentacja do kancelarii notarialnej celem sporządzenia aktu notarialnego

w przedmiocie zamiany nieruchomości. 

Radny  Piotr  Kasperkiewicz wniósł  o  informację  w  zakresie  dokapitalizowania  spółki  PKS

Staszów kwotą 250 tys zł. Ponadto zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Staszowie

z zapytaniem, czy od ostatniej sesji podjął on działania dotyczące utworzenia związku gmin, celem

ratowania spółki PKS. 

W zakresie  zapytania  dotyczącego dokapitalizowania  spółki  PKS  Staszów Burmistrz  Miasta

i Gminy Staszów Leszek Kopeć wyjaśnił, iż zapisana w budżecie kwota jest kontynuacją wsparcia

spółki,  ustaloną wspólnie  z Radą Miejską na poprzednich posiedzeniach komisji  i  sesji.  Dodał,

iż dokapitalizowanie spółki w łącznej kwocie 500 tys zł. przebiega w dwóch transzach, z czego

pierwsza w wysokości 250 tys zł. została przekazana spółce w miesiącu wrześniu br., zaś druga

transza jest przekazywana obecnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Kwiecjasz odnosząc się do wypowiedzi radnego Piotra

Kasperkiewicz wyjaśnił, iż kwestie związane z utworzeniem związku gmin realizowane są przez

Prezesa Zarządu spółki pod jurysdykcją władz gminy. Dodał, iż takie były rozmowy w tym temacie,

a sama jego osoba, jako Przewodniczącego Rady była taka, jak pozostałych radnych, którzy w niej

również uczestniczyli. 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCIX/752/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c

Pani  Danuta  Batóg  –  główny  specjalista  -  pełnomocnik  ds.  Profilaktyki,  Rozwiązywania

Problemów  Alkoholowych  i  Narkomanii  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany

Uchwały Nr LXV/536/2022 Rady Miejskiej  w  Staszowie z  dnia  30 marca  2022 r.  w sprawie

uchwalenia  Gminnego  Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz

Przeciwdziałania Narkomanii gminy Staszów na lata 2022 – 2025 – projekt nr 744/23.

 Radni nie podjęli dyskusji.

 Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

 Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCIX/753/2023

 (w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pani Justyna Świetlik – Przewodnicząca Zespołu Opiniującego kandydatów do pełnienia funkcji

ławników na kadencję 2024 – 2027 zapoznała zgromadzonych z opinią  Zespołu o zgłoszonym

kandydacie na ławnika m. in. w zakresie spełnienie wymogów określonych w ustawie – Prawo

o ustroju sądów powszechnych (w załączeniu do protokołu).

Następnie  członkowie  Rady  Miejskiej  przystąpili do  powołania  Komisji  Skrutacyjnej  do

przeprowadzenia  wyboru  ławnika  sądowego  w  osobach  radnej  Anny  Karasińskiej,  radnego

Stanisława Altenberga i radnego Tomasza Otrębskiego.

Wyżej zaproponowani radni wyrazili zgodę na udział w pracach Komisji.

Pan Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie przyjęcie składu Komisji.

Rada  Miejska  jednogłośnie  przyjęła  skład  osobowy Komisji  Skrutacyjnej,  która  przystąpiła  do

ukonstytuowania się.

Następnie radna Anna Karasińska przedstawiła ukonstytuowany skład Komisji Skrutacyjnej:

- Anna Karasińska – przewodnicząca;

- Stanisław Altenberg – członek;

- Tomasz Otrębski – członek 

oraz zapoznała z  zapisami dot.  głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na

kadencję 2024 – 2027 zawartych w Uchwale Nr LXXIV/579/18 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia

5 listopada 2018 r. w sprawie statutu Miasta i Gminy Staszów i Uchwale Nr XV/127/2019 Rady
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Miejskiej w Staszowie z dnia 23 września 2019 r. w sprawie zmiany uchwały Nr LXXIV/579/18

Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 5 listopada 2018 r. w sprawie statutu Miasta i Gminy Staszów.  

Następnie  Komisja  Skrutacyjna  przystąpiła  do  wyczytywania  kolejno  nazwisk  radnych  oraz

wręczania radnym kart do głosowania z kandydaturą Pana Zdzisława Zygmunta Rożka do wyboru

ławnika do Sądu Rejonowego w Staszowie.

Radni przystąpili do wyboru ławnika zgodnie z odczytanymi zasadami głosowania. 

Po dokonaniu wyboru wyczytani  radni  podchodzili  kolejno do urny,  umieszczając w niej  karty

z oddanym głosem. 

Komisja  Skrutacyjna  przystąpiła  do  wyjęcia  z  urny  kart  do  głosowania  i  ustalenia  wyników

głosowania.

Pani Anna Karasińska zapoznała z  protokołem Komisji  Skrutacyjnej na okoliczność  wyboru

ławnika do Sądu Rejonowego w Staszowie (protokół wyboru stanowi załącznik do protokołu).

Rada Miejska w głosowaniu tajnym spośród 1 kandydata na ławnika wybrała 1 osobę.

Przewodnicząca Komisji odczytała imię i nazwisko wybranej osoby, podając liczbę głosów jaką

uzyskała.

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów przedstawiła projekt uchwały

w sprawie  stwierdzenia wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Staszowie na kadencję 2024 –

2027 – projekt nr 743/23.

Nie podjęto dyskusji.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCIX/754/2023

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 4  f

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwał

w sprawie ustanowienia pomników przyrody na terenie gminy Staszów – projekt nr 745/23.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCIX/755/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4  g

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i Rolnictwa  zapoznała z projektem uchwał w sprawie  wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie

przez Gminę Staszów nieruchomości gruntowej w drodze darowizny – projekt nr 746/23. 
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Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCIX/756/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4  h

Pani  Agnieszka  Gilbert  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie

nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej – projekt nr 747/23.

Głos zabrał radny Jacek Maruszewski, który wniósł o informację w zakresie przybliżonej kwoty

sprzedaży przedmiotowej nieruchomości. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odpowiedział, iż na obecnym etapie nie jest

możliwe udzielenie odpowiedzi na zapytanie, z uwagi na potrzebę wyceny nieruchomości przez

biegłego rzeczoznawcę majątkowego.  Dodał,  iż  wycena gruntu nastąpi  po podjęciu przez Radę

Miejską niniejszej uchwały.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XCIX/757/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W  wolnych  wnioskach  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  Ireneusz  Kwiecjasz

przedstawił  informację  o  wynikach  dokonanej  analizy  oświadczeń  majątkowych  za  2022  rok

(w załączeniu do protokołu).

Następnie Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć zapoznał z informacją o wynikach

dokonanej analizy oświadczeń majątkowych za 2022 rok (w załączeniu do protokołu).

Radny  Hubert  Gawłowicz zwrócił  się  z  zapytaniem  do  Prezesa  Zarządu  ZEC  w  Staszowie

o przedstawienie możliwej wysokości taryfy za ciepło na nowy sezon grzewczy. Ponadto odniósł

się  do  ogłoszonego  przed  wyborami  parlamentarnymi  programu wsparcia  dla  gmin  do  20 tys.

mieszkańców kwotą 250 tys. zł. za frekwencję wyborczą. Nadmienił, iż pozyskane środki można

przeznaczyć na funkcjonowanie m.in. klubów sportowych. Zapytał Burmistrza, czy gmina Staszów

spełniła powyższy warunek i przekroczyła wymagany próg frekwencyjny. 

Prezes  Zarządu  Zakładu  Energetyki  Cieplnej  w  Staszowie  Jacek  Marek  odniósł  się  do

zapytania radnego Gawłowicza i poinformował, iż w chwili obecnej spółka jest na etapie wyceny,

zbierania ofert i informacji cenowych, które to są elementami składowymi taryfy. Dodał, iż wniosek
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o  zatwierdzenie  taryfy  do  URE zostanie  złożony  przez  spółkę  do  końca  października  br.  i  na

obecnym etapie nie jest możliwe udzielenie odpowiedzi na zapytanie.

Radny  Wojciech  Charyga zgłosił  do  Burmistrza  zastrzeżenia  co  do  prawidłowości  odbioru

odpadów  komunalnych  z  terenu  sołectwa  Mostki  przez  firmę  świadczącą  usługi  odbioru.

Nadmienił, iż problem z nieterminowym odbiorem odpadów w sołectwie powtarza się praktycznie

raz na tydzień.

Radny Piotr Kasperkiewicz  zwrócił uwagę Przewodniczącemu Rady Miejskiej w kwestii braku

czynnego udziału Przewodniczącego Rady bądź delegowania pozostałego Prezydium Rady podczas

ostatnich obchodów Dnia Edukacji  Narodowej.  Dodał,  iż  brak udziału Przewodniczącego Rady

powtarza się również przy innych uroczystościach i wydarzeniach, co zdaniem radnego nie przystoi

Radzie Miejskiej. 

Radny Zdzisław Brzyszcz zapytał Burmistrza, czy gmina Staszów składała wnioski do Krajowego

Planu Odbudowy na odbudowę dróg, remont chodników, remont zabytków. Wyjaśnił, iż powyższe

pytanie  wiąże  się  z  potrzebą  remontu  chodników  przy  ul.  Kołłątaja  6,  8,  10  oraz  remontu

zabytkowego  budynku  starego  szpitala   przy  ul.  Szpitalnej  16  w  Staszowie.  Ponadto  zapytał

o termin rozpoczęcia prac remontowych pomnika w Golejowie,  o którego modernizację  wnosił

w  składanych  interpelacjach.  Wniósł  również  o  przedstawienie  informacji  w  zakresie  remontu

mostka na kanale rzeki Czarnej w obrębie ulicy Poprzecznej i Łazienkowskiej. Zapytał, czy Wody

Polskie podjęły już czynności w zakresie wyczyszczenia zaniedbanego koryta rzeki Czarnej ww.

obrębie. Radny Brzyszcz zwrócił się do Burmistrza o zaproszenie na kolejną sesję Prezesa Zarządu

MKS „Olimpia Pogoń”, z uwagi na potrzebę przeprowadzenie rozmów w zakresie bardzo trudnej

sytuacji, w jakiej obecnie znajduje się klub.

Radny Bonifacy Wojciechowski  przypomniał o potrzebie remontu chodnika w rejonie bloków

Mickiewicza 14 – 16 w Staszowie oraz remontu kratek przy progu zwalniającym w rejonie bloku

mieszkalnego Mickiewicza 18. Ponadto przypomniał o potrzebie remontu dróg między garażami

przy ulicy Kolejowej i ul. Towarowej w Staszowie. 

Burmistrz Miasta i  Gminy Staszów Leszek Kopeć  odniósł się do zapytania radnego Huberta

Gawłowicza  w  kwestii  rządowego  programu wsparcia  finansowego  dla  gmin  za  przekroczenie

wymaganego  progu  frekwencyjnego.  Wyjaśnił,  iż  w  gminie  Staszów  frekwencja  w  wyborach

parlamentarnych wyniosła 68, 4 %, w związku z czym, nie został spełniony wymagany warunek

przekroczenia  progu frekwencyjnego  w wysokości  70  %.  W kwestii  zgłoszonej  przez  radnego

Wojciecha  Charygę  dotyczącej  nieprawidłowości  w  zakresie  odbioru  odpadów  komunalnych

z  terenu  sołectwa  Mostki  poinformował,  iż  zostaną  podjęte  działania  w  stosunku  do  firmy

świadczącej  usługi  odbioru.  Dodał,  iż  zgłoszenia  o  nieprawidłowościach  w  odbiorze  odpadów
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pojawiają się często, a mieszkańcy wszelkie uwagi z tym związane mogą zgłaszać na adres email:

odpady@staszow.pl 

W zakresie zapytania radnego Zdzisława Brzyszcza dotyczącego możliwości remontu chodników

przy ul.  Kołłątaja  6,  8,  10 w Staszowie  w ramach wniosków składanych do Krajowego Planu

Odbudowy wyjaśnił, iż nie jest możliwe uzyskanie dofinansowania na przeprowadzenie remontu

ciągów  pieszych  w  rejonach  bloków  mieszkalnych.  Nadmienił,  iż  jeden  z  wymienionych

chodników,  przy  sprzyjających  warunkach  pogodowych  jest  planowany  do  remontu  jeszcze

w obecnym roku. W zakresie remontu mostka na kanale rzeki Czarnej w obrębie ulicy Poprzecznej

i Łazienkowskiej wyjaśnił, iż radny Brzyszcz uzyskał odpowiedź na postawione pytania, podczas

spotkania z przedstawicielem Wód Polskich, jakie miało miejsce w ostatnim czasie. Dodał, iż do

chwili obecnej nie ma właściciela tego obiektu, ponieważ ani gmina Staszów ani Wody Polskie nie

wnoszą o ustalenie własności tego obiektu. Nadmienił, iż obiekt ten nie stanowi żadnego połączenia

komunikacyjnego,  a  jest  jedynie  elementem  znajdującym  się  pośrodku  działki  wodnej,  której

właścicielem są Wody Polskie. W zakresie wyczyszczenia zaniedbanego koryta rzeki Czarnej ww.

obrębie  przypomniał,  iż  radny  uzyskał  informacje  od  przedstawiciela  Wód  Polskich,

iż  newralgiczne  miejsca  zostaną  uporządkowane  w  2023,  zaś  pozostałe  zostaną  wykonane

w kolejnym roku. W temacie zaproszenia na kolejną sesję Prezesa Zarządu MKS „Olimpia Pogoń”

wyjaśnił,  iż  nie  leży  to  w  jego  gestii  z  uwagi,  iż  organizacja  sesji  leży  w  dyspozycji

Przewodniczącego Rady Miejskiej. W temacie remontu chodnika w rejonie bloków Mickiewicza 14

– 16 w Staszowie  poinformował,  iż  w możliwie  najszybszym czasie  zostaną  podjęte  działania

naprawcze w ramach bieżących remontów prowadzonych na terenie miasta. W kwestii  remontu

kratek  przy progu zwalniającym w rejonie  bloku mieszkalnego Mickiewicza  18 poinformował,

iż sprawa jest w trakcie rozpatrzenia z uwagi na problemy techniczne. W zakresie remontu dróg

między garażami przy ulicy Kolejowej i ul. Towarowej w Staszowie odpowiedział, iż na chwilę

obecną brak jest środków w budżecie na remonty dróg przy użyciu kruszywa, w związku z czym

obecnie nie może udzielić odpowiedzi. 

Radny  Zdzisław  Brzyszcz  ponownie  poruszył  sprawę  mostku  zlokalizowanego  w  rejonie

ul. Poprzecznej i Łazienkowskiej w Staszowie. Stwierdził, iż sprawę remontu mostka zgłasza już

od 4 lat i zarówno władze gminy, jak i Wody Polskie nie potrafią dojść do porozumienia celem jego

naprawy. Nadmienił, iż jego zdaniem nie ma dobrej woli dla dokonanie jego naprawy. Ponownie

zgłosił zastrzeżenia, co do nienależytego utrzymania koryta rzeki Czarnej leżącego w gestii Wód

Polskich. 

Radny  Piotr  Kasperkiewicz poinformował,  iż  na  ostatnim  posiedzeniu  Komisji  Rozwoju

Gospodarczego i Przedsiębiorczości analizowane było rozliczenie dotacji dla MKS Olimpia Pogoń
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Staszów. Komisja mogła szczegółowo zapoznać się z wydatkami, na które zostały przeznaczone

środki z budżetu gminy. Stwierdził, iż jego zdaniem Prezes Zarządu Olimpii Pogoń powinien zostać

zaproszony  wyłącznie  na  posiedzenie  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu,  gdyż  jest  to

w kompetencjach działania właśnie tej Komisji. Uważa, iż wysokość dotacji, jaką gmina Staszów

przeznacza na działania klubu jest znacząca i nie można obwiniać władz gminy za trudną sytuację

klubu. Dodał, iż nie można więc mówić, że gmina Staszów nie wspiera klubu Pogoń. 

Radny Zdzisław Brzyszcz odpowiedział radnemu Kasperkiewiczowi, iż były Prezes Zarządu był

kilkukrotnie zapraszany na posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, jednak nie skorzystał

z zaproszenia. Przedstawił swoją opinię w zakresie działania  MKS Olimpia Pogoń Staszów. 

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie  odniósł  się  do

wypowiedzi  radnego  Piotra  Kasperkiewicza  dotyczącej  braku  uczestnictwa  jego  osoby,  jako

Przewodniczącego Rady w wydarzeniach kulturalnych. Zaznaczył, iż Rada Miejska, jako organ nie

jest  organizatorem żadnych z tych uroczystości  i  nie  ustala  programu i  jego przebiegu.  Dodał,

iż  ostatnia  jego  nieobecność  podczas  święta  Edukacji  Narodowej  podyktowane  była  ważnymi

sprawami służbowymi, co nie przeszkadza, aby radny, który czuje potrzebę wystąpienia zabrał głos.

Radny Piotr  Kasperkiewicz  odpowiedział,  iż  w takiej  sytuacji,  gdy  Prezydium Rady  nie  ma

możliwości uczestniczenia w uroczystościach, Przewodniczący Rady powinien delegować innego

radnego do reprezentowania Rady w ważnych wydarzeniach. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odniósł się do zapytania radnego Zdzisława

Brzyszcza w zakresie odnowienia pomnika zlokalizowanego w Golejowie. Poinformował, iż gmina

Staszów  wystąpiła  do  Instytutu  Pamięci  Narodowej,  w  celu  uzyskania  opinii  o  możliwości

dokonania zmiany płaskorzeźby orła, tak aby posiadał koronę, zgodnie z obowiązującym stanem

prawnym.  Dodał,  iż  IPN  zadeklarował  dofinansowanie  remontu  tego  obiektu  w  zakresie  orła

i tablicy i obecnie oczekują na przekazanie środków, po których niezwłocznie rozpoczną się prace

modernizacyjne. 

Na  zakończenie  Burmistrz  Leszek  Kopeć przedstawił  informację  z  działalności  za  okres  od

19.09.2023 r. do 16.10.2023 r. (informacja w załączeniu do protokołu).

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  w Staszowie  Beata Gajek -  Dyl zapoznała z  pismami,

które wpłynęły do biura Rady Miejskiej w Staszowie tj:

-  pismo Miejskiego  Klubu  Sportowego  „Olimpia  Pogoń  Staszów” z  dnia  15.09.2023  r.

w sprawie wniosków do budżetu na 2024 rok;

-  pismo  Zarządu  Osiedla  „Oględowska”  z  dnia  15.09.2023  r.  w  sprawie  wniosków  do

budżetu na 2024 r.
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- pismo Wojewody Świętokrzyskiego Świętokrzyskiego z dnia 07.08.2023 r. przekazujące

skargę na Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

-  pismo  mieszkańców  Osiedla  Oględowska  z  dnia  07.08.2023  r.  dot.  podtopień

na ul. Skłodowskiej w Staszowie;

- pismo Ministra Spraw Zagranicznych z dnia 01.08.2023 r.  dot.  upamiętnienia rocznicy

agresji Niemiec na Polskę;

-  pismo  Przewodniczącej  Zarządu  Osiedla  nr  3  w  Staszowie  „Stare  Miasto”

dot. modernizacji oświetlenia ulicznego ul. Rzecznej w Staszowie;

- pismo PGKiM w Staszowie z dnia 08.08.2023 r. dot. jakości wody dostarczanej do posesji

w Ziemblicach. 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 13:20 do godz: 16:00. Przewodniczący                          

Protokolant:   Rady Miejskiej w Staszowie
              

Aldona Janicka   ( - ) Ireneusz Kwiecjasz
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